



English Version

Policy Name:	Arts and Cultural Heritage Support Policy
--------------	--

▪ **Policy Information:**

Code:	PS_47_SDG11_1
Issue date:	2018
Revision, Date:	V05, 2025
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	1
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to supporting the arts, preserving cultural heritage, and enhancing public access to heritage and cultural facilities, including culturally significant buildings and landscapes. The university organizes cultural and artistic events to enrich the cultural experience of students and the local community and to raise awareness of the importance of heritage and the arts.

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Enhance public access to heritage and arts facilities for students and the local community.
2.	Support and organize cultural events that contribute to the promotion of cultural and artistic heritage.
3.	Provide platforms for students and the community to express themselves culturally and participate in artistic activities.
4.	Encourage the university community to engage in diverse cultural and artistic activities.

▪ **Related procedures:**

1.	Public Access to Heritage Buildings and Landscapes Procedure
2.	Public Arts Events Organization Procedure

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Visitor Participation number in Cultural Events
2.	Number of Public Arts Events

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Organize more open cultural events to increase community interaction and participation.
2.	Strengthen collaboration with local cultural institutions to expand the range of activities and events.
3.	Develop training programs for students on the importance of cultural and artistic heritage and preservation methods.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة دعم الفنون والتراث الثقافي
-------------	----------------------------------

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_47_SDG11_1
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V05, 2025
التقييم الدوري:	سنويًا
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	1
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بدعم الفنون والحفاظ على التراث الثقافي وتعزيز الوصول العام إلى المرافق التراثية والثقافية، بما يشمل المباني ذات الأهمية الثقافية والمناظر الطبيعية، وتنظيم فعاليات ثقافية وفنية تهدف إلى إثراء التجربة الثقافية للطلبة والمجتمع المحلي، وتعزيز الوعي بأهمية التراث والفنون.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

1.	تعزيز الوصول العام إلى المرافق التراثية والفنية للطلبة والمجتمع المحلي.
2.	دعم وتنظيم الفعاليات الثقافية التي تسهم في تعزيز التراث الثقافي والفني.
3.	توفير منصات للطلبة والمجتمع للتعبير الثقافي والمشاركة في الأنشطة الفنية.
4.	تشجيع المجتمع الجامعي على المشاركة في الأنشطة الثقافية والفنية المتنوعة.

الإجراءات المرتبطة:

1.	إجراء توفير الوصول العام للمباني والمناظر الطبيعية التراثية
2.	إجراء تنظيم الفعاليات العامة للفنون

مؤشرات الأداء:

1.	عدد الزوار المشاركين في الفعاليات الثقافية
2.	عدد الفعاليات الفنية العامة

توصيات آخر مراجعة:

1.	تنظيم المزيد من الفعاليات الثقافية المفتوحة للجمهور لزيادة التفاعل والمشاركة المجتمعية.
2.	تعزيز التعاون مع المؤسسات الثقافية المحلية لتوسيع نطاق الأنشطة والفعاليات.
3.	تطوير برامج تدريبية للطلبة حول أهمية التراث الثقافي والفني وطرق الحفاظ عليه.